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ACTA NÚMERO 6/2022

A la vila d’Arenys de Munt, essent les dinou hores i trenta-dos minuts del dia dotze de maig 
de dos mil vint-i-dos, es reuneixen a la Masia Can Borrell i per tal de celebrar sessió ordinària 
de l’Ajuntament, el senyor alcalde president el Sr. Josep Sànchez i Camps, els i les tinents 
d’alcalde Sra. Maria Antònia Vila i Paituví, Sr. Àngel Castillo i Vallcorba, Sra. Maria Àngels 
Gros i Argelés i Sr. Jordi Maimí i Girbal, i els regidors i regidores Sra. Montserrat Batista i 
Alsina, Sr. Santiago Morell i Capellera, Sra. Roser Moré i Collet, Sra. Victòria Devesa i Jorge, 
Sra. Vanesa Muñoz i Fernández, Sra. Àngels Castillo i Campos, Sr. Guiu Muns i Roura i el Sr. 
Abel Coll i Toledano, assistits per la secretària de la corporació, Sra. M. Carmen Gómez 
Muñoz-Torrero.

El Sr. Alcalde dona la benvinguda a tothom i, abans de començar el Ple, diu dues coses: en 
primer lloc, que avui es commemora el dia mundial de la fibromiàlgia i de la síndrome de la 
fatiga crònica i, en segon lloc, recorda el núm. de telèfon a disposició dels veïns i veïnes per 
fer precs i preguntes, que seran contestades al final del Ple.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=11.0

El Sr. Alcalde explica que abans d’entrar a la part dispositiva del Ple, es llegirà una declaració 
institucional que s’ha pactat pels grups ERC, JUNTS, CUP i regidor no adscrit i que serà llegida 
per la regidora Sra. Vila:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=97.0

La regidora Sra. Vila llegeix el text següent:

DECLARACIÓ INSTITUCIONAL D’ARENYS DE MUNT PER ACLARIR ELS FETS DE L’ESPIONATGE 
CONTRA EL MOVIMENT INDEPENDENTISTA CATALÀ DELS GRUPS ERC, JUNTS, CUP I REGIDOR 
NO ADSCRIT

Fa unes setmanes hem conegut que el moviment independentista ha sigut víctima del cas 
d’espionatge il·legal més massiu de la història. La investigació l’ha destapat el mitjà nord-
americà ‘The New Yorker’ a través d’un informe de Citizen Lab, un laboratori canadenc que 
estudia els controls d'informació que afecten la seguretat d'Internet i que amenacen els 
drets humans.

Aquest informe constata que almenys 65 persones vinculades a l’independentisme han patit 
infeccions amb el programa espia conegut com a Pegasus, un programa de vigilància que 
només poden adquirir els Estats. La majoria de les víctimes són membres de les principals 
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organitzacions civils i polítiques de Catalunya, però els atacs s’amplien també als seus 
entorns -familiars, amics, advocats, periodistes, etc. Fa prop de dos anys ja va transcendir 
l’ús d’aquest programari en el cas de l'aleshores president del Parlament i actual conseller 
d’Empresa i Treball, Roger Torrent, i del president del grup municipal de Barcelona, Ernest 
Maragall. 

Aquest espionatge il·legal s’emmarca dins el context de repressió contra el moviment 
independentista que ja des d’abans i , sobretot, després del referèndum d’autodeterminació 
de Catalunya l’1 d’octubre de 2017, han perpetrat els poders de l’Estat espanyol, 
principalment el Govern i el Poder Judicial amb el tancament de webs, violència policial, 
detencions arbitràries, presos polítics, exiliats i centenars de perseguits judicialment per 
haver donat suport al referèndum i al procés d’independència. Una repressió que no es va 
aturar malgrat les decisions del Grup de Treball de Detencions Arbitràries de l’ONU, que va 
demanar l’alliberament dels presos polítics, o de la resolució del Consell d’Europa demanant 
la fi de la repressió i retirar euroordres contra els exiliats. Davant d’aquesta pressió 
internacional, el govern espanyol va veure’s obligat a indultar els presos polítics el juny del 
2021, però la repressió ha continuat a Catalunya.

A part de ser un delicte, aquesta forma d’espionatge vulnera drets fonamentals bàsics com 
el dret a la privacitat, a la llibertat d’expressió i de reunió, i al dret a la igualtat en la 
participació política. S’ha espiat a gent, per les seves idees. Cal destacar que aquest 
programari només el poden adquirir els Estats. I assenyalar que tal com apunta el mateix 
informe, l’Estat espanyol, un estat membre de la UE, és al darrere d’aquests fets intolerables 
que constitueixen una violació de drets fonamentals. Com també diu l’informe tots els 
“objectius” tenien “un interès evident” per al govern espanyol i que l’enviament d”esquers’ 
en forma de missatges per poder accedir als dispositius coincideixen amb “esdeveniments 
d’interès”. A més, apunten al fet que el CNI espanyol ha estat client d’NSO.

Aquests fets intolerables constitueixen un precedent molt greu per la democràcia a Europa i, 
per aquest motiu, no poden quedar impunes. A més a més, l’ús d’aquesta eina per perseguir 
el moviment català d’autodeterminació s’ha fet servir més enllà de les fronteres d’Espanya: a 
Bèlgica, Suïssa, Alemanya i França. 

El passat 19 d’abril es va constituir una Comissió d’Investigació al Parlament Europeu sobre 
l’ús de Pegasus i d’altres programaris espia als estats membres de la UE; aquesta comissió 
d’investigació del Parlament Europeu sobre Pegasus ha acordat enviar una missió 
d’eurodiputats a Espanya per investigar l’espionatge. Això situa a l’Estat espanyol al costat 
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d’Hongria i Polònia, estats ja sota un gran escrutini per les mancances democràtiques i la 
violació continuada de drets fonamentals que exerceixen.

Per tots aquests motius, el grup municipal ERC, grup Junts, grup CUP i regidor no adscrit 
declaren:

Primer.- Posar de manifest, un cop més, la persecució política i judicial cap al moviment 
independentista català i especialment, l’espionatge polític de l’Estat espanyol amb Pegasus 
contra més de 65 persones per les seves idees. 

Segon.- Demanar al govern Espanyol que impulsi una investigació exhaustiva, transparència, 
aclariment dels fets i l’assumpció de responsabilitats.

Tercer.- Demanar al Congrés dels Diputats la creació d’una comissió d’investigació que 
permeti determinar les responsabilitats i explicar públicament com és possible que s’hagi 
pogut produir aquest espionatge il·legal massiu.

Quart.- Traslladar aquests acords als partits polítics i entitats afectades així com al govern 
espanyol i als grups parlamentaris amb representació al Congrés dels diputats i al Parlament 
Europeu.”

Intervenció de la Sra. Vila:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=119.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la paraula a la regidora Sra. Muñoz, del grup PSC:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=467.0

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz,  portaveu del grup PSC, dient que no s’adhereixen al 
text de la declaració i manifestant la manca de formes en la presentació de la mateixa:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=475.0

PART DISPOSITIVA

1. PROPOSTA D’APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 21/04/2022.

El Sr. Alcalde fa la introducció del punt i, tot seguit, es dona per aprovada l’acta per 
unanimitat amb les esmenes aprovades en Junta de Portaveus.
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=593.0

CVE: 20220-06293-80116-21721

 

D
o
c
u
m
e
n
t
 
s
i
g
n
a
t
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
m
e
n
t
.
 
L
a
 
s
e
v
a
 
a
u
t
e
n
t
i
c
i
t
a
t
 
e
s
 
p
o
t
 
c
o
n
s
u
l
t
a
r
 
a
 
l
a
 
s
e
u
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
a
 
t
r
a
v
é
s
 
d
e
l
 
c
o
d
i
 
d
e
 
v
e
r
i
f
i
c
a
c
i
ó
 
e
l
e
c
t
r
ò
n
i
c
a
 
(
C
V
E
)
.

 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=119.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=467.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=475.0
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=593.0


    

     

_____

2. PROPOSTA D’APROVACIÓ PRÈVIA I TRAMESA A LA CTUB DEL PROJECTE EN SÒL 
NO URBANITZABLE D’UNA HÍPICA. 

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=615.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, que llegeix, resumidament, la 
següent proposta de la Comissió Informativa:

“Atès que per resolució, de data 21/02/2018, es va sotmetre a informació pública el projecte 
d’actuació específica en sòl no urbanitzable d’escola d’equitació a la finca La Xicorleta, 
parcel·les cadastrals 74 i 77 del polígon 4 d’Arenys de Munt, presentat per la societat Centre 
Natural Eqüestre l’Espiga SCCL, sense que es presentessin al·legacions.

Atès que el Ple de l’Ajuntament de data 17/05/2018 va realitzar l’aprovació prèvia de 
l’expedient i el va trametre a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona (CTUB). 

Atès que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona, en data 24 de juliol de 2018, va 
acordar suspendre l’aprovació definitiva del Projecte fins a donar compliment a una sèrie de 
prescripcions.

Ates que per resolució de data 22/08/2018 es va acordar trametre còpia del projecte 
modificat pel titular a la CTUB.

Atès que CTUB va emetre informe i va acordar mantenir la suspensió de l’aprovació, en 
sessió de 6 de febrer del 2019, fins el compliment a les prescripcions següents: 

1.1 Cal que l’Ajuntament certifiqui la publicació de l’edicte de convocatòria del tràmit d’informació 
pública en la seva Seu electrònica, d’acord amb l’establert a l’art. 51 del Reglament sobre 
protecció de la legalitat urbanística, això com que adopti un acord explícit d’aprovació prèvia del 
projecte, d’acord amb l’art. 53 del mateix text legal.

1.2 Cal recaptar la totalitat dels informes sectorials enumerats en l’art. 52 del Reglament sobre 
protecció de la legalitat urbanística.

1.3 Cal que la totalitat de les edificacions se situïn a una distància mínima de 20 m de qualsevol dels 
límits de la finca.
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1.4 Cas esmenar la proposta amb l’agrupació de les construccions en volums més compactes, 
reduint, en qualsevol cas, la superfície construïda a la mínima estrictament imprescindible.

1.5 Cal modificar l’emplaçament del denominat volum 2, pel tal de situar-lo en un lloc menys 
prominent, el més proper possible al peu d’un dels talussos, amb l’objectiu de reduir-ne la 
visibilitat i el consegüent impacte paisatgístic.

1.6 Cal incorporar al projecte una proposta de tractament i revegetació dels talussos existents, amb 
l’objectiu de reduir-ne l’actual impacte paisatgístic.

Atès que en data 28/03/2022 s’ha presentat una nova modificació del Projecte en sòl no 
urbanitzable, registre 1924/2022, per la seva aprovació donant compliment a l’acord de la 
CTUB i també s’aporta també l’informe d’estudi paisatgístic.

Atès que a l’expedient hi figuren els informes sectorials emesos per:
-  ACA
- Direcció General de Desenvolupament Rural
- Serveis Territorials a Barcelona, Secció de Ramaderia i de Sanitat Animal
- Institut Cartogràfic i geològic de Catalunya
- Serveis Territorials a Barcelona de l’Oficina Territorial d’Acció i Avaluació Ambiental

Atès l’informe favorable emès per l’arquitecta municipal en data 26/04/2022.

Es proposa al Ple l'adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar prèviament l’expedient i tramitar a la Comissió Territorial d’Urbanisme de 
Barcelona la nova documentació del projecte en sòl no urbanitzable de l’escola d’equitació a 
la finca La Xicorleta, parcel·la cadastral 74, del polígon 4 d’Arenys de Munt, presentat per 
part de la societat Centre Natural Eqüestre l’Espiga SCCL, per tal que realitzi la seva 
aprovació definitiva, si s’escau, en base a l’art. 48.2 del Text refós de la Llei d'urbanisme, 
aprovat per Decret legislatiu 1/2010.

Segon.- Notificar aquest acords als interessats.”

Intervenció de la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=643.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la benvinguda a dos veïns que s’incorporen al Ple i donant 
la paraula a la regidora Sra. Muñoz:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=807.0
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Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=825.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=918.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1052.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1168.0

Intervenció de la regidora Sra. Gros:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1180.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1200.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

3. PROPOSTA D’ADHESIÓ AL PLA DE PREVENCIÓ DE RESIDUS MUNICIPALS DEL 
MARESME.

El Sr. Alcalde introdueix el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1224.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, que exposa breument el seu 
contingut; tot seguit, llegeix la següent proposta de la Comissió Informativa:

“Atès que el Ple municipal de data 19/6/1985 va acordar donar la conformitat a l’adhesió de 
l’Ajuntament d’Arenys de Munt al Consorci per al tractament de residus sòlids urbans del 
Maresme.
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Atès que l’objecte del Consorci recollit en els Estatuts del Consorci per al Tractament de 
Residus Sòlids Urbans del Maresme és la prestació del servei públic de gestió i tractament de 
residus sòlids urbans, de conformitat amb l’establert a la legislació local i mediambiental.

Atès  que el Consorci per al Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme ha elaborat el 
Pla de Prevenció de Residus Municipals del Maresme, que ha estat aprovat inicialment en 
data 27/04/2022 per la Junta General del Consorci.

Atès que aquest Pla té com a objectiu esdevenir un marc de referència, així com establir les 
línies estratègiques i accions tipus que facilitin per part dels municipis consorciats la 
implementació d’accions de prevenció, reutilització i preparació per a la reutilització de 
residus municipals.

Atès els objectius legals, tant a nivell europeu, estatal i català en matèria de prevenció i 
preparació per a la reutilització. 

Atès els objectius establerts en el Programa general de prevenció  de residus i recursos de 
Catalunya (PRECAT20), i atès que l’Ajuntament d’Arenys de Munt no disposa actualment 
d’un Pla local de prevenció de residus.

Atès l’informe-proposta emès per la regidoria de Medi Ambient en data 5 d’abril de 2022.

La Comissió Informativa de Serveis Territorials proposa al Ple l’adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar l’adhesió al Pla de Prevenció de Residus Municipals del Maresme elaborat 
pel Consorci per al Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme, aprovat inicialment 
en data 27/04/2022 per la Junta General del Consorci. (Exp. 887/2022)

Segon.- Acordar que durant l’abast temporal del Pla de Prevenció de Residus Municipals del 
Maresme (2022-2027), l’Ajuntament es compromet a no elaborar el seu propi pla.

Tercer.- Comunicar al Consorci per al Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme 
totes les actuacions de prevenció de residus municipals previstes dur a terme en el municipi i 
vetllar per tal que siguin incloses dins el Pla de Prevenció de Residus Municipals del 
Maresme.”

Intervenció del regidor Sr. Maimí:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1236.0
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El Sr. Alcalde demana si hi ha intervencions:

Intervenció de la regidora Sra. Muñoz, en nom del grup PSC, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1424.0

Intervenció de la regidora Sra. Devesa, en nom del grup JUNTS, sobre el punt:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1508.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant la benvinguda a un altre veí que assisteix a la sala de 
Plens:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1535.0

Intervenció del regidor Sr. Muns, en nom del grup CUP, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1551.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant pas al segon torn d’intervencions:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1659.0

Intervenció del regidor Sr. Maimí donant les gràcies pels vots a favor i sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1669.0

Intervenció del Sr. Alcalde  (votació):
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1734.0

Posada a votació la proposta, s’aprova la mateixa per unanimitat dels regidors que formen el 
Ple.

PART DE CONTROL

4. INFORME RESUM ANUAL DELS RESULTATS DEL CONTROL INTERN DE L’EXERCICI 
2021. 

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=1748.0
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“D’acord amb el que s’estableix a l’article 37 del Reial Decret 424/2017, de 28 d’abril, pel 
qual es regula el règim jurídic del control intern a les entitats del sector públic local (RCIL), 
l’òrgan interventor ha d’elaborar, amb caràcter anual, l’informe resum dels resultats del 
control intern que assenyala l’article 213 del Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, 
amb el que s’aprova el Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals (TRLRHL).

L’Informe resum ha de contenir els resultats més significatius derivats de les actuacions de 
control financer i de funció interventora dutes a terme l’exercici anterior. D’acord amb la 
Resolució de la IGAE de 2 d’abril de 2020, l’informe també ha de contenir la valoració del Pla 
d’Acció aprovat per l’Alcaldia, per al seu seguiment pel Ple d’acord amb l’art. 38 de 
l’esmentat reglament de control intern. 

L’Informe resum s’ha d’elaborar en el primer quadrimestre de l’any i s’ha de remetre a la 
Intervenció General de l’Administració de l’Estat (IGAE) abans del 30 d’abril, i se n’ha de 
donar compte al Ple a través del President de la corporació.

La Intervenció municipal ha emès, en data 29 d’abril de 2022, l’informe número 13/2022 que 
conté el resum anual dels resultats del control intern de l’exercici 2021. Els Plans d’Acció  
valorats en aquest informe han estat el Pla d’Acció 2020 aprovat per l’Alcaldia per Decret 
351/2020 de data 15/10/2020 i el Pla d’Acció 2021 aprovat per l’Alcaldia per Decret 
302/2021 de data 27/07/2021. 

D’acord amb l’exposat, es dona compte al Ple de l’Informe resum anual emès per la 
Intervenció municipal, número 13/2022 de 29 d’abril,  relatiu als resultats del control intern 
de l’exercici 2021, que inclou conclusions i recomanacions, així com les deficiències que 
requereixen de l’adopció de mesures correctores. L’informe recull també la valoració del Pla 
d’Acció 2020 aprovat per Decret 351/2020, i del Pla d’Acció 2021 aprovat per Decret 
302/2021, per al seu seguiment pel Ple.

Les principals incidències que es posen de manifest per a l’adopció de mesures correctores 
són les següents:

CODI DESCRIPCIÓ INCIDÈNCIA
PA 21/01 Manca de creació del servei d’habitatge social i de l’anàlisi que acrediti la 

sostenibilitat financera del mateix
PA 21/02 Manca de compliment dels principis d’estabilitat pressupostària i 

sostenibilitat financera en l’expedient de les obres a Can Maiol

CVE: 20220-06293-80116-21721
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PA 21/03 Dotació insuficient de crèdit per fer front a les convocatòries de 
subvencions i poder acomplir amb els seus objectius.

PA 21/04 Manca de seguiment en l’execució dels contractes.
PA 21/05 Manca de gestió integral i única del cementiri d’acord amb la normativa 

vigent, així com dels serveis que s’hi presten
PA 21/06 Manca de gestió adequada de les sol·licituds de llicències urbanístiques 

online.
PA 21/07 Manca d’adequada justificació de les subvencions rebudes
PA 21/08 Possible manca de coneixement per part de les entitats beneficiàries de 

subvencions de quines són les seves obligacions comptables
PA 21/09 Manca d’aprovació de la massa salarial 
PA 21/10 Manca d’aprovació del retorn de les encomanes urbanístiques de GUSAM 

a l’Ajuntament amb l’aprovació de les compensacions econòmiques que 
corresponguin.

5. INFORME DE PERÍODE MIG DE PAGAMENT CORRESPONENT AL PRIMER 
TRIMESTRE DE 2022.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2211.0

“En compliment del que disposa l’article 64.2 de les Bases d’Execució del Pressupost 2022 es 
dona compte al Ple de l’Informe 23/2022 emès per la Tresoreria municipal en data 1 d’abril, 
de conformitat amb el que estableix l'article 5.1. c) i e) del Reial Decret 128/2018 pel que es 
regula el règim jurídic dels funcionaris d’Administració Local amb habilitació nacional. 

En ell s’informa del següent:

Segons les dades que consten en el registre comptable de l’Ajuntament d’Arenys de Munt 
corresponents al primer trimestre de l’any 2022, el període mig de pagament és el següent:

Atenent que el termini màxim de pagament a proveïdors és de 30 dies, es dona 

CVE: 20220-06293-80116-21721
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COMPLIMENT al període mig de pagament pel citat període.”

6. INFORME TRIMESTRAL DE MOROSITAT CORRESPONENT AL PRIMER TRIMESTRE 
DE 2022.

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2239.0

“En compliment del que disposa l’article 5.1. c) i e) del Reial Decret 128/2018, de 16 de 
març, pel que es regula el règim jurídic dels funcionaris de l’Administració Local amb 
habilitació de caràcter nacional i l’article 64.2 de les Bases d’Execució del Pressupost 2022 es 
dona compte al Ple de l’Informe 24/2022 emès per la Tresoreria municipal en data 1 d’abril, 
de conformitat amb el que estableix l'article 4.3 de la Llei 15/2010, de 5 de juliol, de 
modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en les operacions comercials, relatiu a la morositat del 1r trimestre del 
2022.

En ell s’informa del següent, en el seu apartat Tercer:

“Segons les dades que consten en el registre comptable de l’Ajuntament d’Arenys de Munt 
corresponents al primer trimestre de l’any 2022, l’informe de morositat és el següent:

a) Pagaments Realitzats en el Període

CVE: 20220-06293-80116-21721
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b) Interessos de demora Pagats en el Període:

c) Factures o Documents Justificatius Pendents de Pagament al final del trimestre:

Així doncs, el PMP dels pagaments realitzats en el primer trimestre 2022 és de 37,35 dies.”

7. INFORME DE L’ESTAT D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST CORRESPONENT AL PRIMER 
TRIMESTRE  DE 2022. 

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2306.0

CVE: 20220-06293-80116-21721
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“Es dona compte al Ple de la informació relativa a l’execució del 1r trimestre del pressupost 
2022, la qual ha estat tramesa al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques junt amb 
l’avaluació dels principis de la Llei Orgànica 2/2012, en compliment del que disposa l’art. 16 
de l’Ordre HAP/2105/2012, amb la següent conclusió:

 Execució trimestral:
TOTAL DRETS RECONEGUTS NETS 1.757.115,20€

TOTAL OBLIGACIONS RECONEGUDES 1.449.813,60€

 L’objectiu de deute per l’exercici es troba dins dels marges legals.
 A títol informatiu, indicar que s’assoleix la capacitat de finançament.”

8. DESPATX D’OFICI

Intervenció del Sr. Alcalde donant compte d’aquest punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2341.0

“En virtut del que determina l'art. 42 del Reglament d'Organització i funcionament, es dona 
compte al Ple de les resolucions d'Alcaldia emeses, des de la 149 a la 174, ambdues incloses, 
des del 13/04/2022 al 8/05/2022: 

- Resolucions en matèria d’economia: 9
- Resolucions dictades amb l’assistència de la Junta de Govern Local:  2
- Resolucions en matèria de contractació: 4
- Resolucions en matèria de personal: 3
- Resolucions en matèria d’urbanisme: 2
- Resolucions en matèria d’ajuts socials: 1
- Resolucions en matèria de delegació de competències: 1
- Resolució en matèria de representació legal: 1
- Resolució en matèria de medi ambient: 1
- Resolució en matèria de béns: 1

Resolucions dictades per delegació d’alcaldia entre el 13/04/2022 al 8/05/2022, en matèria 
de:

- Sanitat (Cementiri): 2
- Seguretat: 5

CVE: 20220-06293-80116-21721
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- Acció Social: 2”

Intervenció del Sr. Alcalde recordant el telèfon mitjançant el qual els veïns i veïnes poden fer 
precs i preguntes sobre qualsevol cosa que considerin important, del Ple o de fora del Ple:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2395.0

PRECS I PREGUNTES

9. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS PER INSTAL·LAR PILONES DE PROTECCIÓ A L’ALÇADA 
DEL NÚM. 6 DEL CARRER DE LA RASA.

La regidora Sra. Devesa  formula la pregunta següent:
“Veïns i veïnes ens han fet arribar aquesta demanda sobre la instal·lació de pilones gairebé a 
l'últim tram del c/de la Rasa.
Davant dels números 3, 5 i 7 hi ha una vorera força ampla que hi estacionen vehicles tot 
havent-hi un senyal de prohibit aparcar.
Aquest fet fa que si vens en cotxe pel c/Vell quan arribés a l'Stop els cotxes mal aparcats 
impedeixen veure els vehicles provinents del carrer de la Rasa i també que els vianants no 
puguin anar per la vorera perquè queda impracticable al pas.
És cert que hi ha un mirall de circulació, però com que segueix brut i mal col·locat tampoc és 
de gran ajuda, encara que fos net i ben posat els cotxes mal aparcats continuarien afectant 
la visibilitat.
Per tot el que s'ha exposat preguntem si es poden instal·lar aquestes pilones de protecció per 
evitar que s'estacioni malament i aprofitant tornem a demanar que es netegin els miralls 
convexos i es col·loquin bé.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2445.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, de Seguretat i de Mobilitat, Sr. Castillo, donant 
resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2504.0

10. PREC DEL GRUP JUNTS PER PODER DISPOSAR DELS LAVABOS DE LA PISTA.

El regidor Sr. Morell  formula el prec següent:
“Actualment, els lavabos de la pista de l'escola Sant Martí estan tancats totes les
tardes just en acabar l'escola a les 16:30 h.

CVE: 20220-06293-80116-21721
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Això comporta que durant la resta de la tarda, ja fora de l'horari escolar, tots els
usuaris de la pista, que és un espai municipal, no tenen la possibilitat d'anar al
lavabo. 
En el darrer Ple, parlant de Can Gallineta, va sorgir la proposta de fer-ne
uns lavabos públics, perquè el nostre prec va en el sentit d'aprofitar aquests que ja tenim fets 
deixar-los oberts tota la tarda i cap al vespre quan el servei de
neteja de l'escola hagi acabat, netejar els lavabos i ja tancar-los fins a l'endemà.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2542.0

Intervenció de la regidora delegada d’Educació, Sra. Vila, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2597.0

11. PREC DEL GRUP JUNTS PER REVISAR L’ENTRADA A L’ESCOLA PER LA PISTA.

El regidor Sr. Morell  formula el prec següent:
“Lamentablement moltes nits del cap de setmana hi ha gent que salta la tanca de la pista de 
l'escola Sant Martí i hi fa de tot, entre altres coses els anomenats
botellots.
La nit del diumenge 1 de maig també va passar, però amb l'afegit que van
quedar restes de vidres al terra de l'entrada, que el conserge de l’escola va haver de retirar el 
matí de dilluns abans de l'entrada d'alumnes.
La situació és especialment significativa, ja que és l'entrada que actualment fan
servir els alumnes de P3.
És per això que fem el prec per fer una revisió sistemàtica de bon matí de l'entrada de la pista 
i si cal es faci la neteja corresponent.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2734.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2792.0

12. PREGUNTA DEL GRUP JUNTS PER LA SUSPENSIÓ DE LA NIT JOVE DE LA FESTA DEL 
REMEI.

La regidora Sra. Moré  formula la pregunta següent:
“Per les Festes del Remei hi havia diferents actes previstos, alguns d'ells a la carpa que 
s'havia instal·lat a Can Jalpí.
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La nit del dissabte estava programada la Nit jove, precisament a la Carpa, però a última hora 
de la tarda/nit es va publicar a través de les xarxes socials ”... s'anul·la la Nit Jove a causa de 
la pluja. ..”
Aquest mes d'abril tots sabem que ha estat passat per aigua, i sent així tots érem 
coneixedors que es presentaven unes  festes que podien ser remullades, evidentment que els 
fenòmens meteorològics no els podem controlar, però el que sí podem controlar és la previsió 
d'aquests fets i tenir un pla B pel que pugui succeir.
L'anul·lació de la Nit jove va provocar disgust al jovent, un jovent que estava esperant 
aquesta festa amb molta il·lusió i eufòria, cal tenir en compte que surten d'un confinament 
de dos anys, on no han pogut gaudir de festes com aquestes, l'esperaven amb molta il·lusió.
A banda del gran disgust que va provocar a tot el jovent, això també provoca conseqüències 
col·laterals.
Per això voldríem saber:

-El motiu principal de la suspensió de la Nit Jove?
-Si la previsió del temps era la que era, per què no es va preveure un canvi d’ubicació?
- I quin cost ha suposat anul·lar la Nit Jove?” 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2832.0

Intervenció del regidor delegat de Joventut, Sr. Castillo, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=2909.0

13. PREC DEL GRUP CUP PER CANVIAR L’HORARI DEL PLE MUNICIPAL.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent: 
“Les restriccions sanitàries de la COVID19 ja formen part del passat. Amb aquestes, la 
restricció que limitava les trobades socials i reunions ja no és vigent fet que ha permès que 
tornem a fer els Plens Municipals de manera presencial en comptes d’utilitzar mitjans 
telemàtics com hem estat fent la majoria de la legislatura.
Fent els Plens municipals des de casa no es notava tant la necessitat d’avançar l’hora perquè 
un cop acabàvem, apagàvem l’ordinador i ja estava tot fet. A més, en estar a casa podíem 
més o menys tenir cura de persones dependents ja fossin menors o majors. El fet d’haver 
tornat a la presencialitat ens fa plantejar si és correcte que fem els Plens municipals tan tard 
al vespre. Sabem que es realitzen a la tarda, fora de l’horari laboral del funcionariat 
municipal, perquè és la manera de no alterar tant la presencialitat dels regidors i regidores a 
les seves feines, però també hem de buscar un equilibri familiar.
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També creiem que per a garantir l’assistència de públic de manera presencial seria important 
canviar l’hora perquè sovint els Plens municipals s’allarguen fins entrada la nit i, recordem, es 
duen a terme un dia entre setmana quan l’endemà tothom ha d’anar a treballar.
Amb tot, la CUP d’Arenys de Munt proposem al Sr. Alcalde modificar l’hora dels Plens per tal 
d’afavorir que vingui públic presencialment i per a facilitar la conciliació familiar de persones 
regidores, la secretària municipal i els tècnics de la ràdio municipal.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3078.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3170.0

14. PREGUNTA DEL GRUP CUP PER SABER SI S’HA ESTUDIAT REORGANITZAR ESPAIS 
D’APARCAMENTS TAL COM VAN PROPOSAR AL PLE DE SETEMBRE.

El regidor Sr. Muns formula la pregunta següent: 
“Al Ple municipal del 9 de setembre 2021 des de la CUP vam presentar un prec per convocar 
una comissió especial o grup de treball sobre aparcaments. En aquesta proposta vam 
proposar una sèrie de possibles canvis que es podien dur a terme per reorganitzar 
l’aparcament d’alguns espais del municipi.
Cal dir que vam veure bona voluntat per part del regidor de seguretat i mobilitat que va 
traslladar la proposta al cap de la Policia local. A partir d’aquí no sabem si ja s’ha mirat la 
proposta i ha estat descartada o no, ni si s’han mirat altres zones del municipi on es poden 
reorganitzar els espais d’aparcament de cotxes.
És per aquest motiu que els tornem a traslladar la nostra proposta i els volem preguntar 
quins moviments s’han fet i, en cas que no hi hagi viabilitat tècnica per a desenvolupar-la, 
que ens ho expliquin.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3247.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic i de Mobilitat, Sr. Castillo, donant resposta al 
prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3302.0

15. PREC DEL GRUP CUP PER DEMANAR RESPOSTA A LES PREGUNTES QUE VAN FER AL 
PLE D’ABRIL AMB RELACIÓ A LA MODIFICACIÓ DE CRÈDITS 6/2022.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent: 
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“Al Ple d’abril es va presentar la modificació de crèdits 6/2022 on incloïen partides molt 
diverses. Des de la CUP vam fer la valoració pertinent, però vam fer algunes preguntes 
perquè creiem que era interessant que la població arenyenca ho conegués. Per no fer llarg el 
debat que es podria haver generat entenem que quedessin alguns temes a l’aire, per aquest 
motiu els hi tornem a demanar.

● Es van incloure cinquanta mil euros que hi ha per a mobiliari per a dependències 
municipals, ens preguntem quin mobiliari és i a on va.
● Respecte a les obres del Sindicat vam preguntar a què es destinaran els tres-cents 
trenta-vuit mil quatre-cents euros. Vam preguntar pel projecte per aquesta zona, ja que 
el desconeixem. Demanem si es podria penjar a la web municipal perquè no l’hem sabut 
trobar.
● Hi havia una partida titulada “Altres festes”. Són deu mil euros que no sabem a què es 
dedicaran.
● Sobre els trenta mil euros que es destinaran a l’adquisició de càmeres de 
videovigilància, vam preguntar a on s’ha detectat la necessitat de posar-ne i quantes 
càmeres tenim en total instal·lades a la via pública.
● Respecte a les partides relacionades amb empreses de comunicació els vam demanar 
si ja hem gastat tot el que hi havia previst. Igual pel que fa al fons bibliogràfic. Són 
partides que ja es consideraven en el Pressupost municipal i veiem que passats quatre 
mesos ja necessiten un augment de diners.

Els estarem molt agraïts si ens poden respondre aquesta multipregunta.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3423.0

Intervenció del Sr. Alcalde donant resposta al prec: 
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3515.0

Incís de la Secretària municipal dient que el projecte de la Plaça del Sindicat ha estat exposat 
a la web atès que estava en exposició pública:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=3603.0

16. PREC DEL GRUP CUP AMB RELACIÓ A L’ATENCIÓ DE LA SALUT MENTAL DELS I LES 
JOVES DEL NOSTRE MUNICIPI.

El regidor Sr. Muns formula el prec següent: 
“L’Oficina Jove del Maresme ha començat a treballar en el desenvolupament del Pla 
d’actuació 2022 que està enfocat a afavorir l’autonomia i l’emancipació del jovent i a 
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generar i consolidar una dinàmica de treball en xarxa en matèria d’informació juvenil a la 
comarca.
El Pla d’actuació s’estructura en tres àmbits de treball: l’atenció personalitzada a les 
persones joves per informar-les i orientar-les sobre recursos, programes i accions que se’ls hi 
adrecen; l’organització de serveis d’assessorament especialitzat en els diferents àmbits de 
l’emancipació juvenil; i, en tercer lloc, la realització d’accions de suport a professionals de la 
informació juvenil dels ajuntaments de la comarca.
Una de les novetats del Pla d’aquest any és la incorporació de l’àmbit de la salut mental. En 
aquest sentit, es plantejarà i s’analitzarà la viabilitat de la creació al Maresme d’una 
assessoria especialitzada en orientació i suport a les problemàtiques de salut mental i a la 
gestió emocional, similar a la ja existent de mobilitat internacional. També es programarà el 
mes vinent d’octubre una campanya de prevenció i sensibilització específica en l’àmbit de la 
salut mental i la gestió emocional. La campanya s’adreçarà a la població adolescent de la 
comarca.
Des de la CUP volem seguir posant la salut mental al centre del debat perquè no quedi en 
l’oblit a mesura que ens anem allunyant de la pandèmia. Per aquest motiu creiem que la 
iniciativa del Consell Comarcal és molt positiva i volem proposar que com a Ajuntament ens 
adherim a les campanyes de salut mental i gestió emocional que es puguin engegar. A més a 
més, creiem que la proposta de crear una assessoria especialitzada és molt interessant i que 
hauríem de vetllar per poder oferir aquest servei des del municipi, així com oferim el servei de 
mobilitat internacional.
Per aquest motiu, volem preguntar al Govern si han mantingut converses amb relació a la 
salut mental amb els centres educatius del municipi per tal de conèixer la situació actual i, en 
cas que sigui necessari, buscar els recursos per atendre els i les joves del nostre municipi. Així 
mateix, com la detecció que s’hagi pogut fer per part de l’Espai Jove i altres serveis del 
municipi vinculats amb Joventut.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4071.0

Intervenció del Sr. Alcalde dient que aquesta resposta serà a dues veus, el regidor de 
Joventut i la regidora d’Acció Social:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4200.0

Intervenció del regidor delegat de Joventut, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4216.0

Intervenció de la regidora delegada d’Acció social, Sra. Batista, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4257.0
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Intervenció del Sr. Alcalde:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4350.0

Intervenció de la regidora delegada de Sanitat, Sra. Gros, sobre el punt:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4367.0

17. PREC DEL GRUP PSC PERQUÈ ES REPARIN I ES PINTIN ELS BANCS DE FUSTA DE TOT EL 
POBLE.

La regidora Sra. Castillo formula el prec següent:
“Només cal fitxar-s’hi una mica en l’estat dels bancs de fusta que tenim repartits en diferents 
indrets del poble per comprovar el seu estat de deixadesa.
El manteniment del mobiliari públic és evident que no es fa i que el patim tots a diari.
Per mostra la fotografia que us hem adjuntat que correspon al banc situat a davant del CAP.
Per tant, us preguem que es faci un manteniment correcte dels bancs de fusta del poble, tant 
de la seva reparació com de la pintura.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4422.0

Intervenció del regidor delegat d’Espai Públic, Sr. Castillo, donant resposta al prec:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4472.0

18. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE LA REUBICACIÓ DE LES INSTAL·LACIONS DEL DISAM 
I LES AMBULÀNCIES.

La regidora Sra. Castillo formula la pregunta següent:
“L’any passat ens van anunciar que reubicarien el DISAM, qüestió que també ho deien en el 
seu Pla d’Acció Municipal.
Segons aquest, ho havien de fer l’any 2021.
Volem preguntar si pensen fer-ho o si pel contrari han abandonat la intenció i perquè.”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4530.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4553.0

19. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE LA DATA APROXIMADA DE FINALITZACIÓ DE LES 
OBRES DE L’ESPLAI PER LA GENT GRAN.
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La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent:
“Tenim coneixement que l’acta de replanteig es va signar el darrer 14 de febrer i que la 
última acció ha estat el construir l’escala de ferro que entenem a aquestes alçades s’ha de 
trobar col·locada. 
Un cop feta aquesta acció, en teoria s’haurien de dur a terme la resta d’obres planificades 
fins aconseguir l’espai diàfan i accessible que necessiten els seus usuaris i usuàries, essent 
que hauria de ser la prioritat aconseguir garantir accessibilitat de l’edifici i un millor servei 
sobretot en equipaments i infraestructures. 
Actualment, la nostra gent gran es troba reallotjada al mercat municipal, però sabem que és 
un lloc que no reuneix les condicions òptimes, ni tampoc poden realitzar-se totes les activitats 
i serveis de la forma adequada, i sobretot una vegada arribi l’hivern, motiu pel qual, els hi 
preguntem: 
En quina data tenir previsió que estaran finalitzades les obres de l’esplai? 
En cas que es demoressin, quin pla tenen per allotjar els seus usuaris? Seguir al mercat 
municipal? O tenen un altre destí alternatiu únic o complementari al mercat?”
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4622.0

Intervenció de la regidora delegada d’Urbanisme, Sra. Gros, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4688.0

20. PREGUNTA DEL GRUP PSC SOBRE EL NOU SERVEI DE RECOLLIDA DE FRACCIÓ 
VEGETAL.

La regidora Sra. Muñoz formula la pregunta següent:
“El passat 1 de febrer de 2022 es va donar inici al nou servei de recollida de fracció vegetal a 
particulars el primer i tercer dimecres de cada mes. Servei pel que els usuaris i usuàries han 
de recollir a la OAV la saca homologada preceptiva i trucar a l’empresa encarregada de la 
recollida de fracció verda. 
Aquest servei certament comportaria un benefici mediambiental al municipi sempre que 
s’acompleixin uns criteris d’eficiència del servei i un correcte ús del usuaris i usuàries. Sí 
trobem, que potser dos dies al mes son una mica insuficients pel volum de demanda que pot 
tenir el servei, essent que no seria produent que s’establís un servei, que restés 
immediatament col·lapsat com per exemple passa amb els mobles o trastos vells, i que 
finalment, el seu objectiu quedes diluït més quan pensem que es tracta d’un projecte positiu 
pel municipi en termes mediambientals. 
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_____

Volem que funcioni, i sinó cercar vies per a què així sigui, i poder donar al vilatà o vilatana el 
servei que precisa; i si pel contrari, existeix menys demanda de la realment existeix, cercar 
formes en què es potencií el servei. 
Per aquest motiu, els hi preguntem després de tres mesos de rodatge del servei: 
Quina resposta per part de la població ha tingut el nou servei de recollida verda? Quantes 
trucades i serveis han estat realitzats? Hi ha llista d’espera?
En cas de no haver obtingut la resposta esperada. Tenen pensades accions per la incentivació 
del servei?” 

https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4801.0

Intervenció del regidor delegat de Medi Ambient, Sr. Maimí, donant resposta a la pregunta:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=4893.0

Intervenció del Sr. Alcalde fent un afegitó:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5177.0

21. PRECS I PREGUNTES

Intervenció del Sr. Alcalde introduint el punt i demanant si hi ha algun aclariment o reflexió 
sobre els punts anteriors:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5211.0

Intervenció de la regidora Sra. Moré sobre la suspensió de la Nit Jove:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5237.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo donant resposta a la regidora Sra. Moré:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5297.0

Intervenció del Sr. Coll, com a regidor de Festes, complementant la resposta donada pel 
regidor Sr. Castillo, respecte a la suspensió de la Nit Jove:  
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5465.0

Intervenció del regidor Sr. Morell sobre la neteja de la pista:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5586.0

Intervenció del regidor Sr. Castillo donant resposta al regidor Sr. Morell:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5626.0
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_____

Intervenció del Sr. Alcalde que, abans de donar el Ple per finalitzat, comparteix dues bones 
noticies que el fan sentir orgullós de la política municipal, una sobre el comportament de 
tots els regidors, govern i oposició, que van defensar al municipi en la reunió la Conselleria 
de Sanitat, i l’altra sobre la modificació de crèdits que inclou els diners per adquirir un 
terreny a ALISEDA en el qual es podrà edifica la residència:
https://actes.arenysdemunt.cat/session/sessionDetail/8a808084808554010180a845011a0013?startAt=5681.0

I no havent-hi més assumptes que tractar, la Presidència aixeca la sessió donant per acabada 
la mateixa, essent les vint-i-una hora i set minuts, de la qual cosa, jo, la secretària, 
CERTIFICO.

CVE: 20220-06293-80116-21721
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